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Szalai Mór
Elnök

Sziasztok!
Szalai Mór vagyok a BME Közlekedésmérnöki 

és Járműmérnöki Karának harmadéves 
járműmérnök hallgatója. Ezzel a motivációs 
levéllel szeretnék jelentkezni a Hallgatói 
Képviselet elnöki pozíciójára.

Első naptól kezdve, amióta KJK-s vagyok a 
lehető legtöbb eseményen részt vettem. Az első 
hónapok sörpongjai, a szakestélyek és a HaBár 
bulik után azt éreztem, hogy ténylegesen egy 
vagyok Közületek. Nem kellett sok idő ahhoz 
sem, hogy visszaadni is akarjak a Karnak.  
Csatlakoztam Öntevékeny körökhöz, majd 2023 
nyarán jelentkeztem a Kari Diákjóléti Bizottságba, 
ahol a szavazáson bizalmat szavaztatok nekem. 
Rendszeres Szociális ösztöndíj pályázatok 
bírálása közben Ispán Tamásnak köszönhetően 
betekintést nyerhettem a Hallgatói Képviselet 
munkájába is, és eldöntöttem, hogy szeretnék 
többet tenni a Karért.

2023 őszén jelentkeztem Tanácskozási 
Jogú Tagnak, ahol még nagyobb belelátást  
szerezhettem a Képviselet munkájába, majd az őszi 
Időközi Tisztújító Szavazáson megválasztottatok 
Juttatási-Térítési felelősnek. 

Amikor Képviselő lettem, mindenkinek azt 
mondtam, hogy belőlem biztos nem lesz EHK 
Képviselő, nem leszek alelnök sem, elnök pedig 
biztos, hogy nem. Ahogy teltek a hónapok 
meggondoltam magam ezekben. Ennek két 
indoka van. Az első a Hallgatói Képviselet 
tagjai. Olyan légkör alakult ki az elmúlt egy 
évben, amiben élmény volt dolgozni. Bármilyen 
feladatot kellett megoldani, soha nem maradt 

egyedül senki, mindig segítettük egymást, és ami 
a legfontosabb egy igazi család lettünk.

A második indoka Ti vagytok. Amióta 
Képviselő vagyok egyetlen egy dolog soha 
nem ment ki a fejemből. Én azért lettem 
Képviselő, hogy Nektek segítsek. Akármilyen 
kicsinek is tűnő problémával kerestetek meg, 
mindig próbáltam a tőlem telhető legjobban 
segíteni. Legyen szó ösztöndíjakkal kapcsolatos 
problémákról vagy nyomtatásbéli problémákról. 
Viszont a legfontosabb, hogy mindig szívesen 
meghallgattalak Titeket, akkor is, ha csak 
panaszkodni szerettetek volna. Ti vagytok a 
legfontosabb indoka az elnöki pályázatomnak, 
ugyanis a KJK egy nagy összetartó közösség, 
ami nagyon sokat adott nekem, és szeretnék 
visszaadni Nektek, annyit amennyit csak lehet.

Elnökként szeretnék nagy hangsúlyt fektetni 
a külkapcsolatokra. Szeretném a jelenlegi 
jó viszonyt az EHK-val tovább fejleszteni, 
valamint rendelkezésükre állni, bármikor 
amikor szükségük lenne segítségre. A többi kari 
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Képviselettel is szeretném lehető legjobb viszonyt 
kialakítani,  ugyanis a hallgatók együtt tudnak 
még sikeresebbek lenni, és biztos vagyok benne, 
hogy közvetlenebb kapcsolat útján jobban tudjuk 
egymást is segíteni, nem csak saját hallgatóinkat. 
Elengedhetetlen, hogy a Dékáni Hivatallal az 
utóbbi időben felépített kapcsolatot tovább                 
fejlesszük. Szeretném Dékán Úrral a Képviselet 
által kiépített segítőkész viszonyt fenntartani, és 
szükség esetén rendelkezésére állni.

Fontos szerepet fog betölteni elnökségem 
során a jelenleg is zajló Hallgatói Önkormányzat 
Alapszabályzatának változtatása. A következő 
hónapokban véglegesedni fog a szabályzat, 
aminek következményeként a Hallgatói Képviselet 
SzMSz-ét is változtatni kell majd. Szeretném, 
hogy egy éven belül az SzMSz változtatása végbe 
menjen.

Területeket megemlítve, oktatás területén 
áll előttünk a legnagyobb feladat. Folyamatban 
vannak a tantervek felülvizsgálatai, amiből 
a Hallgatói Képviselet is kiveszi a részét. 
Szakbizottsági üléseken és mindenhol máshol, 
ahol a tantervmódosításról van szó, egyetlen egy 
dolog van a szemünk előtt. Olyan legyen a képzés, 
ami vonzó egy leendő hallgató számára, valamint 
ahol lehet ott a mostani hallgatók számára 
is kedvezőbb feltételek mellett teljesíthetőek 
legyenek a tárgyak.

Rendezvényekkel kapcsolatban a 
rendezvénynaptár felülvizsgálata az a terület, 
amibe extra energiát szeretnék, hogy a Képviselet 
fektessen. Idén ősszel már-már túlzsúfolt volt 
a félév ezért következő őszre szeretném, hogy 
optimalizálva legyen a programok száma, és 
időbeli                 elhelyezése.

Juttatás és Térítés területén a következő 
félévben lesz esedékes a Térítési és Juttatási 
Szabályzat felülvizsgálata, aminek következtében 
a Szociális ösztöndíj pályázás menete is változni 
fog. A célunk az lesz, hogy a változtatások                                        

megkönnyítsék Számotokra a pályázást, valamint 
igazságosabb rendszert alakítsunk ki.

Az Utánpótlás területéről soha nem 
feledkezhetünk meg. A legjobb döntés volt 
létrehozni ezt a területet, mert nagyon sok olyan 
hallgató van, aki tenni akar, aki még jobban 
ki akarja venni a részét a közéletből. Az elmúlt 
fél év alatt egy nagyon jó alapot hozott létre az 
utánpótlásnak Somodi Barnabás. Szeretném, 
hogy nagyobb belelátást, és több feladatot tudjunk 
biztosítani a Hallgatói Utánpótlás Bizottság 
tagjainak, mert ők jelentik számunkra a jövőt.

A Képviselet hatékony működéséhez 
elengedhetetlen a Belső Működési felelős pozíció                     
fejlesztése. Tökéletes ez a pozíció arra, hogy 
egy új Képviselő kipróbálhassa magát milyen 
Képviselőnek lenni. Szeretném az emlékeztető 
vezető megbízatást a Belső Működési felelősnek 
kiadni. Tökéletes lehetőség arra, hogy még jobban 
megismerje a területeket, akár kedvet kapjon 
később egy másik pozícióhoz. A területben 
vannak kiaknázatlan lehetőségek, például az 
iroda rendszerezése, legyen szó a külső, vagy a 
belső részről. 

Elnöki területen, amin változtatni szeretnék, az 
a feladatok nagyobb mértékű delegálása. Az utóbbi 
időben megnövekedett az elnök leterheltsége, 
amin segíteni tud az, ha elnöki kézből néhány 
feladatot rábízok más Képviselőkre. Sok lesz az 
új Képviselő, de bízom benne, hogy az elnökség 
segítségével mindenki el tudja végezni a rábízott 
feladatot.

Ezek közül egyik sem lesz azonban 
megvalósítható a Képviselet nélkül. A 
legeslegfontosabb feladatom az lesz, hogy 
megtartsam a jelenlegi összetartó, megértő, 
és egymásért bármit megtevő csapatot, 
mondhatnám úgy is, hogy családot. Sokkal 
hatékonyabbak tudunk lenni, amikor nem csak 
munkatársként tekintünk egymásra, hanem
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barátként is. Ugyanúgy ahogy a Kari 
közösségnek, a Képviseletnek is ez adja erejét.

Szentül hiszem, hogyha megmarad az 
egymásba vetett hitünk, a random szórakozások, 
és mindenki számára egy második család lesz a 
Képviselet, akkor mindent, amit leírtam meg 
tudunk valósítani. Tudunk segíteni Nektek, jobbá 
tenni a Kart, és még szebbé az egyetemen eltöltött 
féléveket.

Mindenkinek köszönöm, aki végigolvasta a 
motivációs levelemet, és ígérem megválasztásom 
esetén minden tőlem telhetőt megteszek, hogy 
még jobbá, és még szebbé tehessük szeretett 
Karunkat.

Szalai Mór
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Miokovics Patrik
Egyetemi Hallgatói Képviselő

Kedves Hallgatók! Kedves Képviselet!
Miokovics Patriknak hívnak, jelenleg 

hetedik félévemet teljesítem közlekedésmérnök 
alapszakon. Ezen levelemben szeretném kifejteni 
motivációmat, hogy miért szeretnék jelentkezni 
Egyetemi Hallgatói Képviselőnek.

A második félévem végén jelentkeztem a 
Mentor Gárdába, ahová sikeresen felvételt is 
nyertem, és ez az esemény elindított a kari 
közéletben való munka irányába. A közéletben 
eltöltött éveim során tagja voltam a Mentor 
Gárdának, illetve az Oktatási Bizottságnak is. 
Az öntevékeny körök közül a Riszájlkörben is 
tevékenykedtem. Két féléven keresztül voltam 
Tanácskozási Jogú Tag, amikor megismertem a 
Hallgatói Képviselet felépítését és működését, 
illetve fontos kérdésekben mondhattam el 
véleményemet. Ez idő alatt segítettem Lőrincz 
Hajna Réka munkáját, amely közben sok 
ismeretre tettem szert. Ezen időszak után leadtam 
a jelentkezést Hallgatói Képviselőnek, azóta 
is teljes erőbedobással igyekszem a hallgatók 
problémáit megoldani.

Mandátumom során részt vettem a 
Szakirányválasztó fórum megszervezésében. 
Foglalkoztam a 2021-es tanterv optimalizálásával, 
illetve az új tanterv megalkotásának folyamatában 
segédkeztem. Ezen időszak során megalakult 
az új Hallgatói Oktatási Bizottság, akiknek 
a nagyszerű munkájának köszönhetően 
rengeteg projektet végeztünk el, amelyek hozzá 
fognak járulni a hallgatók tanulmányainak 
gördülékenységéhez.

Alapcélom továbbra is a hallgatók segítése, 
viszont szeretnék egyetemi szintű kihívásokkal 
és problémákkal foglalkozni a jövőben. Ezért 
döntöttem úgy, hogy jelentkezek Egyetemi 
Hallgatói Képviselőnek. Célom, hogy a hallgatók 
érdekeit az egész egyetemet érintő kérdésekben 
és döntésekben tudjam képviselni. Bízom abban, 
hogy jövőben is meg tudjuk tartani a KJK HK 
nagyon jó megítélését, szeretnék ehhez is a 
munkámmal hozzájárulni.

Munkám során szeretném a Hallgatói 
Képviselet működését segíteni, illetve elmerülni 
a többi terület feladatai között is. Nyitott vagyok 
mások ötleteire, szeretek csapatban dolgozni és 
együtt döntést hozni. Ezenfelül jó kommunikációs 
készségemmel, meglátásaimmal szeretném 
segíteni a hallgatókat és a Képviseletet.

A fent leírtak alapján bízom benne, hogy 
alkalmasnak találtok, és bizalmat szavaztok 
nekem!

Miokovics Patrik



6

Földes Balázs
Oktatási és tanulmányi felelős

Sziasztok!
Földes Balázs vagyok, jelenleg 7. féléves 

járműmérnök hallgató, utolsó félévemet töltöm 
a BSc képzés során. Későbbiekben pedig a karon 
szeretném folytatni a tanulmányaimat autonóm 
járműirányítási mérnök MSc képzés keretein 
belül. Ezen levelemmel szeretném kifejteni 
motivációmat, hogy miért szeretnék Oktatási 
és tanulmányi felelős pozícióra jelentkezni 
a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 
Hallgatói Képviseletébe.

Az egyetemen töltött éveim során tagja 
voltam a Baross Rádiónak, a Közlekedésmérnöki 
Szakkollégiumnak, illetve a BME Motorsport 
egyetemi versenycsapatnak is. Ezen tevékenységek 
során tapasztalatot szerezhettem csapatmunkában, 
amely hasznomra válhat a Hallgatói Képviseletbeli 
munkám során. A korábban említettek mellett 
január óta tagja vagyok a Hallgatói Oktatási 
Bizottságnak, amelyben végzett munkám során 
megtapasztalhattam a karon lévő oktatással 
kapcsolatos problémákat. A bizottságban számos 
projektben részt vettem, melyeknek legfőbb célja 
az aktuális, illetve az új tanterv jobbá tétele volt, 
mint például az aktuális tanterven futó tárgyak 
véleményezése. Segédkeztem az ehhez szükséges 
kérdőív elkészítésben és kiértékelésében, valamint 
a bizottsági vélemény kialakításában az egyes 
tárgyakról. Úgy érzem, hogy meglátásaimmal, 
illetve véleményeimmel konstruktívan járultam 
hozzá ahhoz, hogy a karunk aktuális és jövendőbeli 
hallgatói egy még jobb színvonalú oktatást 
kapjanak.

Ebben a félévben jelentkeztem a Hallgatói 
Képviseletbe, mint Tanácskozási Jogú Tag, ahol az 

eltöltött idő alatt sokat tanultam a HK működéséről 
és az Oktatási és tanulmányi felelős pozíció további 
fontos feladatairól, illetve részt vettem számos 
kari és egyetemi oktatási problémát érintő kérdés 
megvitatásában.

Megválasztásom esetén szeretném megtartani 
és tovább javítani a hallgatói és az oktatói oldal 
között kialakult jó kommunikációt és új ötleteket 
megvalósítani, amelyek elősegítik az oktatási 
rendszer színvonalának további emelését. Emellett 
mandátumom ideje alatt célom a hallgatók segítése 
a felmerülő problémák megoldásában. 

Nyitott vagyok mások ötleteire, szívesen 
fogadom az építő jellegű kritikát, valamint szeretek 
csapatban dolgozni és együttesen döntést hozni, 
mivel úgy gondolom, hogy ez a legjobb módja 
annak, hogy megtaláljuk a nagy tömegek számára 
optimális megoldást.

Bízom benne, hogy alkalmasnak találtok a 
pozíció betöltésére és az idei Tisztújító Szavazáson 
bizalmat szavaztok nekem!

Földes Balázs
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Tóth Kristóf
Rendezvényfelelős

Sziasztok!
Tóth Kristóf vagyok, harmadéves 

járműmérnök hallgató. Ebben a levelemben 
szeretném ismertetni a motivációimat és 
egyúttal jelentkezni a Hallgatói Képviselet 
Rendezvényfelelős pozíciójára. 

Amikor 2022-ben elkezdtem a tanulmányaim 
a karon, gondolni sem mertem, hogy ilyen sokféle 
és színes programmal fogok találkozni. Először 
kari rendezvényekkel, mint résztvevő, reghéten 
találkoztam, amin annyira megtetszett a közeg 
és maga a hangulat ami ott volt, hogy ezután 
is mikor már elkezdődött a félév igyekeztem 
minden eseményen ott lenni és a közélet állandó 
tagjává válni. 

Második félévem kezdetekor, mentorom 
ajánlotta számomra, hogyha szeretnék próbáljam 
ki magam és jelentkezzek a Rendezvényszervező 
Bizottságba. Először még kissé vaciláltam, nem 
tudtam, hogy ez bele fog-e férni számomra a 
tanulás mellett vagy sem. Végül arra jutottam, 
hogy leadom a jelentkezésem, nem sokkal később 
kaptam is a jó hírt, hogy felvettek. Visszagondolva 
nem is hozhattam volna jobb döntést, de ennek 
lassan már 2 éve és azóta minél több idő telt el, 
annál jobban élveztem, hogy ezt csinálhatom. 
Csatlakozásomkor azt vettem észre, hogy már 
egy jól összeszokott társaság tagjává válhattam, 
ahová sikerült gyorsan beilleszkednem. 
Megtapasztalhattam, hogy mennyire nem is 
olyan egyszerű egy rendezvényt megszervezni. 
Megtanulhattam csapatban dolgozni, illetve 
amiben a legtöbbet fejlődhettem, azok a 
kommunikációs készségeim. 

Mindezek után idén júniustól először a 
Hallgatói Utánpótlás Bizottságba, majd pedig 
szeptemberben Tanácskozási Jogú Tagnak 
jelentkeztem. Mindkettőbe egyaránt azért, hogy 
jobban beleláthassak a Hallgatói Képviselet 
munkájába, legfőképp a Rendezvényfelelős 
pozíció és a rendezvényekkel töltött háttérmunkák 
érdekeltek. 

Céljaim közé tartozik, hogy továbbra 
is színvonalas és sokszínű rendezvényeket 
hozhassunk el a Rendezvényszervező Bizottsággal 
számotokra, illetve szeretném felülvizsgálni a 
rendezvénynaptárat, azon belül pedig inkább az 
őszi időszakra fektetnék nagyobb figyelmet.

Remélem levelem elnyerte tetszésetek 
és bizalmat szavaztok nekem a Tisztújító 
Szavazáson.

Tóth Kristóf
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Balogh Marcell
Juttatási-térítési felelős

Sziasztok!
Balogh Marcell vagyok, másodéves logisztikai 

mérnök hallgató. Ezzel a motivációs levéllel 
szeretnék jelentkezni a Közlekedésmérnöki és 
Járműmérnöki Kar Hallgatói Képviseletének 
Juttatás-térítés felelős pozíciójára.

Mindig is közösségi embernek tartottam 
magam, aki extrovertált és szívesen veszi ki a 
részét a közösségi életből. Egy éve tagja vagyok 
a Hallgatói Oktatási Bizottságnak, fél éve a 
Rendezvényszervező Bizottságnak, és emellett 
az utóbbi félévben a Kari Diákjóléti Bizottságnak 
is. A KDJB-ben 1 félévet bíráltam, amelyből 
tapasztalatot szereztem. Tevékenykedéseim során 
igyekeztem a lehető legprecízebb lenni, illetve 
törekedtem arra, hogy a megszerzett tudásomat 
tovább fejlesszem. Mivel én magam is adok le 
szociális ösztöndíjra pályázatot, így az elejétől 
kezdve jobban ismertem a rendszert és a pályázás 
menetét, amely nagyban megkönnyítette a 
munkámat.

A félév során lehetőségem nyílt a Hallgatói 
Képviselet munkájába jobban belelátni. 
Különösképpen a Juttatás-térítés felelős 
munkájában szereztem ismereteket, így belelátást 
nyerhettem a pozícióval járó pályázati részbe is. 
Magamat kifejezetten segítőkésznek, és rendkívül 
rugalmasnak tartom. Nyitott vagyok bármilyen 
ötletre, és könnyen bele tudom képzelni magam 
mások helyzetébe. Ennek köszönhetően erős 
empátiával rendelkezem, és fontosnak tartom, 
hogy figyeljek mások igényeire, és támogassam 
őket. A legfőbb motivációm az, hogy minél több 
embernek tudjak segítséget nyújtani.

Munkámra mindig igényes és gondos vagyok, 
pontos és precíz embernek tartom magam, aki 
minden helyzetből próbálja kihozni a lehető 
legjobbat, a legjobb tudása szerint. Úgy vélem, 
hogy ezek a tulajdonságok egy jó képviselő 
számára elengedhetetlenek. Célom, hogy 
tovább bővítsem tudásomat, miközben segítem 
a hallgatókat. A jövőben szeretném folytatni a 
jelenlegi projekteket, és amennyiben szükség 
van rá, illetve lehetőség adódik, új projekteket is 
szeretnék megvalósítani. 

Remélem bizalmat szavaztok nekem!

Balogh Marcell
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Csanádi Petra
Utánpótlás felelős

Sziasztok!
Csanádi Petra vagyok, logisztikai mérnöki 

szakon negyedéves hallgató. Jelenleg a 
Rendezvényfelelős posztot töltöm be a KJK 
Hallgatói Képviseleten belül. Karunk közéletében 
lelkesen részt veszek már az első félévemtől 
kezdve. 

Az elmúlt egy évben a Rendezvényfelelős 
posztot tölthettem be a Képviseletben. Rengeteg 
új tudást, készséget és élményt adott a számomra, 
amiket a Rendezvényszervező Bizottságomnak is 
köszönhetek. Úgy gondolom, hogy egy nagyon 
szuper csapat vezetője lehettem, akik nemcsak a 
munka esetén tudnak összhangban lenni, hanem 
a magánéletben is egy jól összekovácsolódott 
társaság lettek.

Mindig is igyekeztem minél több információval 
ellátni a bizottsági tagokat, bevonni őket a 
tevékenységeimbe. Segítségemre voltak, hogy akár 
új rendezvényeket találjunk ki, vagy a meglévőket 
javítsuk, fejlesszük, és minél színvonalasabb 
rendezvényeket szervezhessünk. A felmerülő 
problémák orvoslására együtt kerestünk 
megoldást, és az új ötleteket is közösen beszéltük 
át, hogy miként lehetne megvalósítható.

Éppen ezért igyekeztünk ezeket az újításokat 
bevezetni, mint például a Kari Napokon a Casino 
megvalósítása, a Csatabárd kiásáson plusz 
szórakozási lehetőségek bevezetése, vagy mint 
új rendezvény a Bográcskörrel: az Ízek Csatája 
főzőverseny megszervezése. Ezen felül még 
vannak ötletek, amik megvalósítása jövőbeli célok 
továbbra is.

Mivel nemcsak a rendezvény területén 

van lehetőség, illetve szükség újításra, így a 
következő időszakban szeretném segíteni a többi 
területet is Utánpótlás felelősként. Szeretném, 
ha még több projektet megvalósítanánk, és még 
több fejlesztést végeznénk a karon a Hallgatói 
Utánpótlás Bizottsággal. A bizottsági tagok 
számára biztosítani szeretném, hogy továbbra 
is segíthessék a Képviseletet, olyan területen 
tevékenykedhessenek, amelyek érdeklik őket, és az 
ő ötleteiket is megvalósítsuk. Ha megválasztásra 
kerülök, szeretnék minden képviselővel és minden 
HUB taggal beszélgetni, hogy milyen ötleteik 
vannak, mik azok, amiket szeretnének változtatni 
vagy bevezetni a karon.

Így az Időközi Tisztújító Szavazáson az 
Utánpótlás felelős posztra adom le a jelentkezésem, 
mellyel célom, hogy minél jobb belátást biztosítsak 
a Hallgatói Képviselet iránt érdeklődő hallgatók 
számára, és minél szuperebb ötletekkel gazdagítsuk 
a kari közéletet.

Remélem bizalmat szavaztok nekem!

Csanádi Petra
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Szrenka Viktória
Belső működési felelős

Sziasztok!
Szrenka Viktória vagyok, negyedéves logisztikai 

mérnök hallgató, a KJK HK Tanácskozási Jogú 
Tagja 2024 októbere óta. Jelen levelemmel 
szeretnék bemutatkozni, motivációimat 
ismertetni, ezáltal a Hallgatói Képviselet Belső 
Működési felelős pozíciójára jelentkezni.

A célom mindig is az volt, hogy az egyetemi 
éveimből minél többet hozzak ki, minél több 
embert ismerjek meg, és ezzel akár én is vissza 
tudjak adni a kar, az egyetem, és természetesen 
hallgatótársaim számára is valamit. Pontosan 
ezért a kari közéletben már gólya korom óta 
tevékenykedem, már akkor csatlakoztam több 
öntevékeny körhöz, mint a Baráti kör, illetve a 
HaBár kör, majd később a Baross Rádió is felkerült 
a listámra.

A Hallgatói Képviselethez vezető ranglétrán a 
következő lépést akkor tettem meg, amikor 2022 
májusában bekerültem a Rendezvényszervező 
Bizottságba, aminek azóta is tagja vagyok. A 
közel két és fél év RB-s létem alatt többször volt 
módom megtapasztalni milyen is megszervezni 
és lebonyolítani a kar legnagyobb rendezvényeit, 
mint a Gólyatábor és a Kari Napok, vagy akár a 
kisebb Sörpong Bajnokságok. 

Idén júliustól a Hallgatói Utánpótlás 
Bizottsághoz is csatlakoztam. Már itt volt 
lehetőségem az egyes képviselők mindennapi 
munkáját támogatni, valamint az újonnan induló 
bizottság működését segíteni.

Úgy gondolom, hogy az eddigiekben szerzett 
tapasztalataimat, egyes tárgykörökben lévő 
meglátásaimat hallgatói képviselőként remekül 

tudnám hasznosítani, valamint a TJT-ben eltöltött 
idő alatt is sikerült még jobban megismernem 
a jelenlegi képviselőket és a kellő alaptudást 
elsajátítani.

Amennyiben bizalmat szavaztok nekem a 
Tisztújító Szavazás során a Belső Működési felelős 
feladatkörét szeretném legjobb tudásom szerint 
ellátni. Terveim között szerepel a hallgatói iroda 
teljeskörű leltározása és rendszerezése, valamint 
a képviselők közötti belső kohézió erősítése. Ezen 
kívül szeretném a jelenleg is futó projekteket 
folytatni; az ügyeleti rendet megtartani, ha lehet 
még jobban a hallgatói igényekhez igazítani. 
Továbbá, amennyiben szükséges lesz, leendő 
képviselőtársaimat is szeretném minél nagyobb 
körben segíteni, ezzel az ő munkájukba is belátást 
nyerni.

Remélem motivációs levelem elnyerte 
tetszéseteket, és a Tisztújító Szavazás alkalmával 
megtiszteltek bizalmatokkal!

Szrenka Viktória


